
1.   We welcome all first-time visitors to EFCOC.  
2.   As a church, we are going to commit the next 40 days to praying for our 

ongoing pastoral search. Please sign up for a time slot in the lobby, so 
that we can be praying for our next Senior Pastor around the clock 
during this time. If you have any questions, talk to Pr. Gabe. 

3.   Our updated telephone directory is now posted on the bulletin board in  
      the lobby of the fellowship    hall.  If you need to make any corrections,  

please do so before 2/22 and let Deacon Ling Ching Huang or the office  
staff know. 

4.  The sermons from the English service are now being recorded and  
uploaded to our church website, as of January 11th, 2009. If you miss a 
Sunday and want to catch up on the sermon, you will now be able to do 
so by visiting www.efcoc.org   

5.  The Truth Project: We are meeting every Sunday afternoon from 1:00-
3:00pm in room 204. 

6.  The EFC General Assembly will be hosting the 2009 North American 
Bridging Conference on February 19-21. The goal of this conference is 
to bring together different generations within the immigrant church in 
order to develop the future of North American ministry, and to 
emphasize the importance of cooperation as our church moves forward. 
There will be translation, so the event is open to all leaders and co-
workers of our church, and EFCOC is willing to sponsor several 
representatives, so if you are interested in attending, please talk to Pr. 
Gabe.  

7.  Friday, February 13th at 7pm is our 4th annual Iron Chef event, and this 
     year, we will be introducing a “secret ingredient” to the competition. 

Mark your calendars and invite your friends to join the fun! Oh yeah, 
     and bring $5 to contribute to your team’s grocery budget!  
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等候那一片雲彩 
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奉獻禱告 

歡迎與報告 
頌榮與祝禱 
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榮譽牧師（Pastor Emeritus）：周淑慧（Pr. Chou） 
牧師（Pastoral Staff）：Pr. Gabe Barber 
地址（Add.）：10750 Lampson Ave.     
                         Garden Grove, CA 92840       www.efcoc.org 
電話（Tel.）：714-534-5531（辦公室）      Fax: 714-534-2264 
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上週人數及奉獻     Last Week Attendance & Offering 

 主日學 Sunday School  
  98 44 29 
 禮拜 Worship  
 160 83 
 全部禮拜人數                         Worship Total 243 

 經常費 General Fund  
 $3,585.00 $3,010.00 
  其他奉獻 Other Offering  
 宣道 / Mission  愛心 / Love $120.00
 建堂 / Building  感恩 / Thanks 

 上週奉獻共計 Last Week Offering Total $6,715.00
 該月累計 Accumulation for the Month $6,715.00

 該月預算 Budget for the Month $43,846.15

今日招待及司會 Today’s Ushers & Presiders 今日領詩 
 程日祥 程陳早 Wesley 台華 瓦 器 
   鋼琴 周芳鴻 
 黃順天 Peter Yen 值星 邱奕鵬 

下週招待及司會    Next Week’s Ushers & Presiders  
 邱顯輝 謝秀瓊 Mark  
   午餐 Lunch   
 劉富誠 Mike Hsu 今日 迦南/雅 2

   下週 Villa Park

下週証道       Next Week’s Preachers 巡邏 Playground

 蔡滿榮牧師 Pr. Barber 今日 許格精 

【歡迎】a. 歡迎正道神學院院長劉富理牧師來本堂證道。  b. 歡迎第

一次來參加聚會的兄姐。 
【主日時間】a. 1月至2月，均為台華語合堂聚會。禱告會9:30 am，

崇拜10:00am，主日學11:30am。請兄姊準時參加主日崇拜，並參

加禱告會和主日學。   b. 請所有團體排練活動於主日聚會前30分

鐘準時結束。 
【40天連鎖禱告】本會為主任牧師的尋找，2/9 -3/26 發起連鎖禱告。

請在教育館佈告欄簽上您所委身的時段，若有疑問請聯絡巴牧師。 
【聖餐】今日恭守聖餐。 
【神學院主日】今日是神學院主日，請代禱並奉獻。支票抬頭LES。 
【電話名單】電話名單初稿公佈在教育館樓下，如需更正，請在2/22 

前告知關懷組黃玲清執事或辦公室秘書。 
【旅遊分享】今日 1:15 pm 在 209 室，俞媽媽將分享放映禱告團旅遊

耶路撒冷的精彩圖片。請預留時間參加。 
【台語部】您渴慕聖工嗎?您想用音樂及歌聲服事嗎?為了讓有心在敬

拜讚美事工服事的兄姊有更多機會事奉主，台語部讚美敬拜團即日

起招募新同工，歡迎有負擔的兄姊踴躍報名參加。請與秋貴姊聯絡 
Tel:714-963-8045．  

【北美華人數代連結大會】2/19-21總會在洛福舉辦。大會目標是藉著

數代共聚一堂，共同思考如何面對在美華人事工的發展及數代連結

的溝通與討論。將有翻譯。邀請長執、同工與教會中，任何一位對”
跨代”或”跨文化”事工有負擔的弟兄姐妹報名參加，費用$25（不包

括晚餐）本會對參加的代表將有補助。請與巴牧師連絡。 
【成人電腦】2/15 1:30-3:30pm，將邀請聖達教會秘書張皓晶姊妹講

解 Power Point 中、高級製作。參加一堂$15。 
【真道爭辯研討會】1/4-3/29/09 (13 次) 週日的 1:00-3:00pm。今天將

在 204 室。  
【姐妹會】每週二 10:00am 於教會聚會，使用的教材為大使命課程：

『基督的命令』；歡迎姐妹們參加。負責人：石淑星姐妹。 
【肢體】a. 徐林寶珠姊妹手術後的恢復及她的先生的體力、心力。   b. 

林淑玲姊妹的大弟童友彥的救恩及身體。 c. 陳陵姊妹尋找合適照顧

她母親的看護及如何做最好的選擇。  d. 黃秋苑姊妹身體的醫治。   


